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írásbeli kérdés

„Mi igaz a Miniszterelnök egykulcsos ÁFAjavaslataiból?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyüjtani Draskovics Tibor pénzügyminiszterhez . A kérdésre a

választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az utóbbi napokban sokat olvashattunk a sajtóban a Miniszterelnök úr egykulcsos ÁFA-
javaslatairól. Ezzel kapcsolatban kérdezem Öntől azt, hogy igazak-e a sajtóban megjelent
vélemények. Nevezetesen valóban kivitelezhetetlen és ésszerűtlen a Miniszterelnök úr
ötletelése, mivel 400 milliárdos bevételkiesést okozna? Készült-e a bevezetésre
hatástanulmány? Mennyire módosítaná a fogyasztási szokásokat a bevezetés?

Várom megtisztelő válaszát!
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